
Skupština Kantona Sarajevo
Zastupnik BPS-a 
Semir Halilović

Zastupničko pitanje za Ministarstvo obrazovanja KS i Univerzitet u Sarajevu

Molim Vas da mi, svaki fakultet i druga organizaciona jedinica, a koji su članovi Univerziteta u 
Sarajevu (UNSA), pismeno odgovore na sljedeča pitanja:

1. Da li su svojim uposlenicima, profesorima, docentima, asistentima i drugom osoblju, 
davali kredite i(li) pozajmnice za rješavanje stambenog pitanja?

2. Koji profesori, docenti, asistenti i uposlenici fakluteta, a koje su članice UNSA, su dobili 
kredit za rješavanje stambenog pitanja? Molim Vas listu sa imenima i prezimenima lica 
koji su dobili pozajmnicu / kredit i visinu odobrenih sredstava.

3. 3. Da li su krediti ili pozajmnice date sa kamatnom stopom ili bez iste, te da li su krediti 
i(li) pozajmnice vračene uredno?
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